
Onderwerp: 
reactie 

op 
uw brief d.d. 

14 

april jl. 

Geachte 

Middels deze brief 
reageer 

ik 

op 
uw brief van 

14 

april 
2023 over de 

verkoop 
van de 

Séfonsterpolder. 

In 
uw brief 

geeft 
u aan dat 

wij 
de indruk wekken alleen af te 

gaan op 
de informatie die IFG 

verstrekt en dat er 

geen 
toezicht is 

op 
de 

uitvoering 
van het 

beheerplan. 
N.a.v. uw brief d.d. 

10 
januari jl. 

hebben 
wij 

contact 
gezocht 

met IFG en de 
punten 

uit uw brief met het IFG 

besproken. 

In 
onze brief d.d. 

7 
februari 

jl. 
hebben 

wij 
een 

terugkoppeling 
van de 

belangrijkste 

punten gegeven. 
Daarnaast hebben 

wij 
n.a.v. uw brief het contact met IFG 

verhoogd 
naar 

minimaal twee keer 
per jaar afstemming 

over de 
uitvoering 

van het 
beheerplan. 

In 
uw brief 

gaat 
u 

op 
een aantal 

onderwerpen 

in. 
Onderstaand 

geven wij, 
voor zover van 

toepassing, 
een 

toelichting: 

Bodemonderzoek: 
wij gaan 

met IFG 
in 

overleg 
over het uitvoeren van het bodemonderzoek 

en 

vervolgens 
wat de uitkomsten betekenen voor het eventueel uitvoeren van 

maatregelen. 

Peilbeheer: hierover hebben 
wij 

contact met IFG. Dit is ook een 
punt 

dat 
in 

samenspraak 
met 

Wetterskip Fryslân 
moet 

plaatsvinden. 
Dit 

jaar 
zal worden bekeken wat 

het 
juiste peil 

is om 

de natuurdoelen te halen. 

Maaibeheer: IFG 
geeft 

aan dat er 
2x 

is 
gemaaid. 

U 
vraagt 

om data om dit verifiëren. 
Wij 

vinden dit niet 
nodig, wij gaan 

er vanuit dat de informatie van het IFG 
klopt. Wij 

zullen 
in 

de 

afstemming 
met IFG dit 

jaar 
er 

op 
toezien dat er 

2x 
wordt 

gemaaid. 
U 

geeft 
aan dat de 

provincie 
met twee maten meet, omdat 

bij 
de 

beoordeling 
van uw 

plan toentertijd 
door de 

provincie geen rekening 
is 
gehouden 

met uw voorstel om later te maaien 
i.v.m. 

het 

aanwezige 
wild. We hebben de 

beoordeling erop nagekeken; 
de 

gunning 
van de 

percelen 

heeft 
plaatsgevonden op 

basis van de totaalscore van de 
ingediende beheerplannen. 

Het 

punt 
later maaien 

in 
verband met wild is 

daarbij 
niet 

doorslaggevend geweest. 

Slootbeheer: Ook wat betreft het slootbeheer zal er 

overleg 
met IFG 

zijn 
hoe er dit 

jaar 

hiermee wordt 
omgegaan. 

Het beeld is dat het beheer van 

vorig jaar 
niet ten koste 

gaat 
van 

de 
natuurdoeltypen. 

Maaiwerk 
wandelpaden: 

We zullen 
erop 

toezien dat er dit 
jaar 

minimaal 3x wordt 
gemaaid. 

Beheerafstemmingen omringende percelen: 
We 

gaan 
er vanuit dat IFG ons de 

juiste 

informatie hierover heeft verstrekt. We zullen IFG er voor dit 
jaar nogmaals 

naar 

vragen 

welke acties hierin 
zijn 

ondernomen. 

Zoals ook 
in 

onze brief d.d. 
7 

februari 
jl. 

hebben 
aangegeven 

zien 
wij geen 

reden om de 

verkoop 
met IFG te ontbinden. 

Wij gaan 
er vanuit dat u uw cliënt hiervan 

op 
de 

hoogte 

brengt. 
Naar onze 

mening 
is de zaak hiermee 

afgehandeld. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


